
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 8/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 230/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του  4ου θέματος «Έγκριση ή μη 
μετατόπισης περιπτέρου της Π. 
Σαμουρκασόγλου». 

 
       Σήμερα 17 Απριλίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-4-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στην Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Χ. Γεωργιάδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου    
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησε 
ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 223/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Β. Γιαννουλάκης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 224/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. 
Ορφανίδης,  Σ. Διαμαντής. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 227/2008 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης 

14. Μ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής και αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Ακριβόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Η. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 232/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Μ. 
Τρανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
9)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 250/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 252/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανίδης 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από  11-4-2008 εισηγητικό σημείωμα της 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την από 4-12-2007 αίτηση της, η εταιρεία «Δημήτριος 
Αμπατζίδης & ΣΙΑ ΟΕ» ζητά την μεταφορά του περιπτέρου της κας Πελαγίας 
Σαμουρκασόγλου, το οποίο βρίσκεται στην οδό Βενιζέλου 1 μπροστά από το 
κατάστημα της, διότι υποβαθμίζεται η επιχείρηση της με τις παράνομες κατασκευές 
του παραπάνω περιπτέρου, που έχουν ως αποτέλεσμα να μην είναι ορατή η πρόσοψη 
του καταστήματος. 

Ο εκπρόσωπος της παραπάνω εταιρείας προτείνει να μεταφερθεί στο απέναντι 
πεζοδρόμιο μπροστά από το κατάστημα «ALL DAY” ή στην απόληξη της οδού 
Προφήτη Ηλία στην πλευρά όπου στεγάζεται η Γενική Τράπεζα. 

Με την από 8-1-2008 τεχνική έκθεση της η τεχνική Υπηρεσία του Δήμου μας 
αναφέρει ότι μετά από αυτοψία του αρμοδίου υπαλλήλου συμφωνεί  

Α) Το περίπτερο όντως περιορίζει την οπτική επαφή με το κατάστημα των 
αιτούντων. 

Β) Το πλάτος του πεζοδρομίου για την διέλευση των πεζών υφίσταται από την 
ημέρα λειτουργίας του περιπτέρου, αν και φυσικά με την πάροδο των ετών αυξήθηκε 
η κίνηση των πεζών στην περιοχή (Τράπεζες κλπ.). 

Η Τεχνική Υπηρεσία επικαλείται όμως ότι δεν ενδείκνυνται οι προτεινόμενες 
θέσεις. 

Α) Η θέση απέναντι, μπροστά από το κατάστημα «ALL DAY» θα 
δημιουργήσει περισσότερα προβλήματα, όπως περιορισμός της ορατότητας των 
οχημάτων που κινούνται στη συμβολή των οδών Εληάς και Βενιζέλου και  

Β) Η τοποθέτηση σύμφωνα με την 2η πρόταση (απόληξη της οδού Προφήτη 
Ηλία ανάμεσα από τη Γενική τράπεζα και την Τράπεζα Πειραιώς) δεν είναι δυνατή 
διότι το συγκεκριμένο σημείο είναι απόληξη της οδού   

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν. 1043/1980 «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφάλειας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος δι’ εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
κοινής ωφέλειας έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού δι’ 
αιτιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμόδιων οργάνων. Η τοιαύτη 
μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης υπόψη και της 
αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης, ως και των γειτνιαζόντων περιπτέρων.  

Στη συνεδρίαση της 21-2-08 το Δημοτικό Συμβούλιο απέσυρε το θέμα ύστερα 
από δήλωση της παραπάνω ιδιοκτήτριας ότι υπάρχει δικαστική απόφαση σχετική με 
την παραμονή του περιπτέρου στη θέση αυτή και ότι θα την προσκομίσει. 

Ύστερα απ’ αυτά και επειδή μέχρι σήμερα δεν προσκόμισε αυτή την απόφαση 
αν και την κάλεσε ο Δήμος για να τη φέρει π α ρ α κ α λ ε ί τ α ι  το 
Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δάσκαλος: Ζητώ την αναβολή του θέματος γιατί προέκυψε μία νέα πρόταση 
για μετακίνηση του περιπτέρου μπροστά στον Αη Γιάννη. Περιμένουμε να έρθει και 
γραπτώς η αίτηση, να επιστραφεί το θέμα στην τεχνική υπηρεσία για να κάνει τεχνική 
έκθεση και να συνεχιστεί η διαδικασία. 

Δήμαρχος: Θέλω να προσθέσω επίσης ότι αυτό που σας είχα πει και στην 
προηγούμενη συνεδρίαση, ότι δηλ. μεταξύ Πάσχα και Θωμά θα γίνει η συνάντηση με 
όλους τους περιπτερούχους για να δούμε τι θα γίνει η κατάσταση με όλα αυτά τα 
πράγματα που έχουν παρατύπως και παρανόμως όπως ψυγεία κ.λ.π. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1.- Το από 11-4-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την πρόταση του αντιδημάρχου τεχνικών Δ. Δάσκαλου. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του  4ου θέματος «Έγκριση ή 
μη μετατόπισης περιπτέρου της Π. Σαμουρκασόγλου». 
 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  230 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  5-5-2008 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


